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Tudi v mesecu juliju je bilo na našem območju kar »pestro«. Uspeli smo se dogovoriti za dvig 
plač in še dodatno plačilo ob pretvorbi v sistem osnovnih plač (prej so imeli razmerja) v Liv 
Kolektor Postojna, kot tudi v Liv Hidravliki in Kolesa, kjer smo imeli sestanek z vodstvom 
oba sindikata, ter KNSS prepričali v pravilnost in potrebo po sistemu osnovnih plač, ter 
avomatskem dvigu v prihodnje, glede na dogovor na branži. V Lami Dekani, kjer je sodeloval 
kolega Ivanovič smo imeli z izvršnimi direktorji zelo odmeven sestanek, kjer smo se 
dogovorili za nadaljevanje aktivnosti. V tem podjetju imamo  zelo velike probleme, ker je 
tujec lastnik in želi upoštevati samo kar je dogovorjeno na državnem nivoju. Prav tako smo 
imeli srečanje z vodstvom Cimosa, kjer smo se dogovorili za začetek pogajanj za uskladitev 
PKP. V Tomosu je bil regres izplačan v skladu z dogovorom. V TTN Podskrajnik smo imeli 
članski sestanek. V tem podjetju imamo probleme, ker niso dvignili dogovorjeno osnovne 
plače in napačno izplačali regres. V septembru se sestanemo. Težava pa je še večja, ker nas je 
nenadoma zapustila predsednica, ki je dobila novo službo, tako da moramo izvesti 
nadomestne volitve. Mehano je ponovno odpuščal, vendar vse v skladu z zakonodajo. 
Sedaj nastopijo časi dopustov, vendar v septembru pričakujemo obilo dela in težav, na katere 
se moramo zelo dobro pripraviti, zato načrtujemo razne izobraževalne aktivnosti. 
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